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Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k
benyújtani dr . Trócsányi László igazságügy miniszter Úrhoz

„Kormánytagként mit kíván lépni a végrehajtások által érintett családok támogatás a
érdekében?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miniszter Úr előző válasza szerint a banki követelések végrehajtásából ered ően jelenleg
összesen 900.000 végrehajtás van folyamatban, ami azt is jelentheti, hogy minden 3-4 . család
érintett a végrehajtások által . Valamint az is kiderült, hogy szintén csak banki követelés miatt
indított eljárások közül 280.000 végrehajtás szünetel, teljes vagyontalanság okán . Ez azt
jelenti, hogy az országban legalább ennyi család teljesen vagyontalan . "

Miniszteri biztos úr 2015 . 06. 01 . óta tölti be tisztségét . Miközben az írásbeli válasz szerint
jelenleg 900 .000 csak a banki követelés alapján indított végrehajtások száma, ennek ellenér e
nem tartotta szükségesnek megszólalni és tájékoztatni a nyilvánosságot .

Válaszából ismertté vált az is, hogy a második félévben várhatóan 1100 család kerü l
kilakoltatásra, viszont nem tudjuk miként lesznek elhelyezve .

Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen elképzelésük van a második félévben kilakoltatandó közel 1100 csalá d
elhelyezéséről? Milyen lépést tervez kormánytagként akár tárcavezet ő
kollégáinál a végrehajtások módosítása, a pénzintézetek felelős hitelezése
erősítése, szociális feszültségek kezelése terén?

Hogyan fordulhat elő az a helyzet, hogy 900 .000 esetben csak végrehajtás útjá n
szedhető be a kihelyezett összeg? Hogyan fordulhat az el ő , hogy 280.000
esetben vagyontalan emberek tartoznak felel ősen hitelező pénzügyi intézmények
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felé? Ez nem a pénzügyi közvetít őrendszer felel ős hitelezési gyakorlatát
kérdőjelezi

	

meg?

- Tervezi-e a banki követelésekbő l eredő bírósági végrehajtások felfüggesztését az
Európai Bíróság előzetes döntési eljárásban meghozandó több döntéséig ?

Tudja-e, hogy a 900.000 végrehajtási eljárásból mennyi az, amit a finanszírozó
pénzügyi intézmény kezdeményezett és mennyi az amit követelés
engedményezését

	

követően

	

az

	

engedményes

	

indított?

Mióta van tudomása arról, hogy csak a banki követelések okán közel 1 millió d b
végrehajtási eljárás van folyamatban és ezen végrehajtási eljárásokbó l
több százezer azért van felfüggesztve, mert az adósok teljesen vagyontalanok ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. szeptember 2 .
Szabó Tí nea

Független országgy lési képviselő
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